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Hei igjen Madeleine. 
  

Beklager masingen, men jeg vil gjerne ha med Lindås kommune sin 

vurdering ved Per Sveinar Morsund i Powerpoint presentasjonen. 
  

Han skriver i brev av 18.11.2019. blant annet.: 

  

Etter en foreløpig gjennomgang er kommunen positiv til å gje 
dispensasjon for tiltaket.Tiltakshaver ynskjer å erstatte eksisterende 

båtfeste med flytebrygge. Kommunen si vurdering at en mindre 
flytebrygge  på 2x6m ikkje vil medføre til auka trafikk i viken. 

Tiltaket ligger utenfor hensynssona innerst i vågen og vil ikke føre til  auka 
forureining eller redusert tilkomst til området. 

Kommunen vurderer at en flytebrygge slik den er skissert i søknaden er 
en betre løysing en båtfeste med line som strekker seg over et lengre 

område. 
Dersom det på et seinare tidspunkt kjem istand planer om ei endra 

utvikling av området vil ei flytebrygge medføre minimale inngrep i 
omgivnadene og kan lett reverserast. 
  

på forhand takk 

Ronald Baird 
  


